



In accordance with QFC Law No. (7) of the Year 2005 and the Regulations made pursuant thereof, the Qatar Financial Center Authority hereby grants a licence to

Establishment Group LLC

QFC Number 01661

to carry on the following activities:

The business of providing the Professional Services of Advisory/Consulting in relation to the following:

- 1.Strategic, operating model and organisational planning;**
- 1.Financial planning and budgeting;**
- 2.Feasibility of entering new businesses or markets; and**
- 3.Business and investment valuations and other financial modelling.**

وفقاً لأحكام القانون رقم (7) لسنة 2005 بإصدار قانون مركز قطر للمال والأنظمة الصادرة بموجبه، تُرخص هيئة مركز قطر للمال

استابليشمنت غروب ذ.م.م

رقم الترخيص ٠١٦٦١

لمزاولة الأنشطة المذكورة أدناه:

تقديم الأنشطة المهنية المتعلقة بتقديم المشورة / الاستشارات وذات الصلة بما يلي:

- 1. إعداد النماذج الاستراتيجية والتشغيلية والتخطيط التنظيمي،**
- 2. التخطيط المالي وإعداد الموازنات،**
- 3. الجدوى الاقتصادية للمشاريع أو الدخول إلى أسواق جديدة، و**
- 4. تقييمات الأعمال التجارية والاستثمارات وغيرها من النماذج المالية.**

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية

Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre



Licence

ترخيص

in or from the Qatar Financial Centre subject to the following conditions and restrictions:

- **Establishment Group LLC is not permitted to provide the following:**

1. Act as a company formation agent and company service provider;

1. Legal advice and/or legal services to clients;

2. Tax, Auditing and Accounting consultancy services;

- **Establishment Group LLC is not permitted to conduct the business of a private investigation agency; and**

- **Establishment Group LLC is not permitted to conduct any activity that falls within any of the Regulated Activities as specified in Part 2, Schedule 3 of the QFC Financial Services Regulations, unless it has first obtained the authorisation from the QFC Regulatory Authority.**

Issued at the Qatar Financial Centre,
Doha, on:

في أو من خلال مركز قطر للمال وفقاً للشروط والقيود والمتطلبات التالية:

- لا يُسمح لـ استابليشمنت جروب ذ.م.م بمزاولة الأنشطة التالية:

1. العمل كوكيل لتأسيس الشركات أو كمزود خدمات للشركات،

1. تقديم المشورة القانونية و/أو الخدمات القانونية إلى العملاء،

2. تقديم الاستشارات في مجال الضريبة والمحاسبة والتدقيق،

- لا يُسمح لـ استابليشمنت جروب ذ.م.م بمزاولة أنشطة وكالات التحقيق الخاصة، و

- لا يُسمح لـ استابليشمنت جروب ذ.م.م بمزاولة أي نشاط قد يندرج ضمن أي من الأنشطة المنظمة المشار إليها في الجزء (٢)، الملحق (٣) من لوائح الخدمات المالية الخاصة بمركز قطر للمال، ما لم يتم الحصول على موافقة مسبقة من هيئة تنظيم مركز قطر للمال.

أصدر في مركز قطر للمال، الدوحة، بتاريخ:

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre

Qatar Financial Centre



مركز قطر للمال

Licence

ترخيص

5 September 2022

٥ سبتمبر ٢٠٢٢

Expiry date of Licence

تاريخ انتهاء الترخيص

31 January 2023

٣١ يناير ٢٠٢٣

This licence supersedes and replaces any previous licence issued to **Establishment Group LLC** (if any).

هذا الترخيص يحل محل ويلغي أي ترخيص سابق صادر لـ استابليشمنت غروب ذ.م.م (إن وجد).

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre

To validate visit QFC Public Register at qfc.qa
TMIV-0Y0Q-BBEH

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً
This licence is a digitally-signed official document